
A U R K I B I D E A

F SAILA:
Galderak:
—Galdera, Oncineda kasuaren epaiak Lizarrako Udalean izan di tzakeen ondorio ekonomikoei buruzkoa. 
Unai Hualde Iglesias jaunak egin du (3. or.).

—Galdera, ANAFE-CITEk eman gabe u tziko dituen zerbi tzuak emateko aurreikusitako neurriei buruzkoa. 
Fanny Cecilia Carrillo Suarez andreak egin du (4. or.).

—Galdera, jakiteko ea zertan den 110/1986 Foru Dekretua eta ea nola bideratuko den elkarteetan bildutako
nahiz bildu gabeko gazteen parte-har tzea. Asunción Fernández de Garayalde Lazkano Sala andreak egin
du (4. or.).

—Galdera, jakiteko ea zer ondoriotara heldu diren 209/1991 Foru Dekretua alda tzeko zirriborroa berrikuste
aldera sortutako talde eragilea eta berariazko taldeak, eta ea noizko aurreikusten den araudi berria. María
Asunción Fernández de Garayalde Lazkano Sala andreak egin du (5. or.).

—Galdera, Italiatik eta Greziatik heldu diren asilo-eska tzaileak birkoka tzeari dagokionez Europar Batasunak
eta Espainiako estatuak beren konpromisoak bete ez izanari buruz Nafarroako Gobernuak daukan jarrerari
nahiz hartuko dituen neurriei buruzkoa. María Asunción Fernández de Garayalde Lazkano Sala andreak
egin du (6. or.).

—Galdera, Garesko osasun eskualde oinarrizkoa berrantola tzeari buruzkoa. María Asunción Fernández de
Garayalde Lazkano Sala andreak egin du (6. or.).

—Galdera, euskara erabil tzearen ai tzakiarekin Gobernuaren hurbileko hedabideek diru publiko gehiago lor -
tzeari buruzkoa. Juan Luis Sánchez de Muniain Lacasia jaunak egin du (7. or.).

—Galdera, Kontratu Publikoei buruzko Foru Lege proiektuan Sektore Publikoko Kontratuei buruzko Lege-
ko gizarte- eta lan-arloko aurrerabideak jaso tzeari buruzkoa. José Miguel Nuin Moreno jaunak egin du
(8. or.).

—Galdera, Beaumont andreak bere eginkizunetan jarrai tzeari buruzkoa. Sergio Sayas López jaunak egin du
(8. or.).

—Galdera, Osasun Departamentuak erizain tzako programa pilotua egiteko Sakana eta Mendillori aukeratu
izanari buruzkoa. Sergio Sayas López jaunak egin du (9. or.).
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—Galdera, 2017ko aurrekontuan berdintasun-politiketarako eta indarkeria ma txisten preben tziorako bidera-
tutako ehunekoari eta 2018rako eta 2019rako aurreikuspenari buruzkoa. María Teresa Sáez Barrao andre-
ak egin du (9. or.).

—Galdera, hezkun tzako lan-eskain tza publikoa argitara tzeari buruzkoa. Alberto Catalán Higueras jaunak
egin du (10. or.).

—Galdera, lagun tza bereziei buruzkoa. M.ª Isabel García Malo andreak egin du (10. or.).
—Galdera, jakiteko ea “Oncineda proiektua” deri tzona dela-eta salaturiko irregulartasunen berri zenbaterai-
no zeukan Nafarroako Gobernuak. Adolfo Araiz Flamarique jaunak egin du (11. or.).

—Galdera, Nafarroan finan tza-erakunde bat eta banku publiko bat berreskura tzeko aukerari dagokionez
Nafarroako Gobernuak egiten duen aurreikuspenari buruzkoa. José Miguel Nuin Moreno jaunak egin du
(12. or.).

—Galdera, hizkun tz eremuak ken tzeari buruzkoa, euskara Nafarroa osoan ofiziala izan dadin. José Javier
Esparza Abaurrea jaunak egin du (12. or.).

—Galdera, zonifikazioa ken tzearren Euskarari buruzko Legea alda tzeko aukerari buruzkoa. Ana María Bel-
trán Villalba andreak egin du (13. or.).

—Galdera, erlijioko irakasleei buruzkoa. Osoko Bilkuran iza pi de        tzea (13. or.).

G SAILA:
Txostenak, deialdiak eta Parlamentuko informazioa:
—Nafarroako Gardentasunaren Kon      tseiluko lehendakaria hauta      tzea. Hautagaiak aurkezteko epea luzatzea
(14. or.).
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F saila:
GAL DE RAK

Galdera, Oncineda kasuaren epaiak Lizarrako Udalean izan di tzakeen
ondorio ekonomikoei buruzkoa.

UNAI HUALDE IGLESIAS JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea Unai Hualde Iglesias
jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko galde-
ra, Oncineda kasuaren epaiak Lizarrako Udalean
izan di tzakeen ondorio ekonomikoei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Geroa Bai talde parlamentarioko foru parla-
mentari Unai Hualde Iglesias jaunak, Legebil -
tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
sean, ondoko galdera egiten du, Nafarroako
Gobernuko lehendakariak Osoko Bilkuran ahoz
eran tzun dezan.

Legebil tzar honetan iragan irailean egindako
lan-bilkura batean, Lizarrako Udalaren arduradu-
nek ohartarazi zuten jada “Oncineda kasua” ize-
nez ezagu tzen denari buruzko epaitik hel daitez-

keen ondorio ekonomiko larriez, eta azken eguno-
tan hipotesirik okerrenak baieztatu dituen ebaz-
pen bat eman du Desjabe tze Epaimahaiak.

Zehazki, ebazpenak balorazio bat egiten du
lursailen metro koadro bakoi tzeko, ukipen-zenba-
tekoena eta interesena; bada, balorazio hori ukitu-
tako jabe guztiei aplikatuz gero, baliteke Udala
behartuta egotea 20 milioi euro inguru ordain -
tzera. Zenbateko horrek ia-ia bikoiztu egiten du
Lizarrako Udalaren urteko aurreko arrunta –Liza-
rrako Udala Nafarroako Foru Komunitateko udal
nagusietako bat da–, halako moduan non finan -
tza-egoera izugarri larrian geratuko baili tzateke.

Egungo gobernu-taldearen azken adierazpen
publikoen arabera, “Lizarraren historiako finan tza-
meha txurik handiena” dugu honako hau, eta hala-
ko zenbateko bati aurre egiteak ekarriko lukeen
arazo larria ikusita, Nafarroako Gobernuko lehen-
dakariari berari eman diote horren berri.

Gauzak horrela,

Nafarroako Gobernuak ba al du ezer egiteko
asmorik, baldin eta Lizarrako Udalak eta bertako
herritarrek zenbateko ekonomiko handi hori
ordaindu behar badute?

Iruñean, 2017ko urriaren 23an

Foru parlamentaria: Unai Hualde Iglesias
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Galdera, ANAFE-CITEk eman gabe u tziko dituen zerbi tzuak emateko
aurreikusitako neurriei buruzkoa.

FANNY CECILIA CARRILLO SUAREZ ANDREAK EGIN DU

Galdera, jakiteko ea zertan den 110/1986 Foru Dekretua eta ea nola bide-
ratuko den elkarteetan bildutako nahiz bildu gabeko gazteen parte-
har tzea.

ASUNCIÓN FERNÁNDEZ DE GARAYALDE LAZKANO SALA ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea Asunción Fernández
de Garayalde Lazkano Sala andreak aurkeztutako
galdera, jakiteko ea zertan den 110/1986 Foru
Dekretua eta ea nola bideratuko den elkarteetan
bildutako nahiz bildu gabeko gazteen parte-har -
tzea.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioari atxi-
kitako foru parlamentari Asun Fernández de
Garaialde andreak, Legebil tzarreko Erregelamen-
duan ezarritakoaren babesean, honako galdera
hau aurkezten du, Osoko Bilkuran ahoz eran tzun
dakion:

110/1986 Foru Dekretuaren alda tzea progra-
ma-akordioan jasota dago. EH Bilduren ustez,
foru dekretua elkartegin tzaren nahiz lurraldearen
errealitate berrira egokitu beharra dago, halako
moduan non bide emanen bai tzaio mota eta bolu-
men orotako elkartegin tzari, egungo murriztape-
nak gaindituz eta, are, lurralde-errealitatearen ara-
berakoagoa izateko.

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea Fanny Cecilia Carrillo
Suarez andreak aurkeztutako gaurkotasun handi-
ko galdera, ANAFE-CITEk eman gabe u tziko
dituen zerbi tzuak emateko aurreikusitako neurriei
buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Podemos-Ahal Dugu talde parlamentarioari
atxikitako foru parlamentari Fanny Carrillo Suárez
andreak, Legebil tzarreko Erregelamenduan xeda-
tuaren babesean, honako galdera hau aurkezten
du, Nafarroako Gobernuko Eskubide Sozialetako
kon tseilariak hurrengo Osoko Bilkuran ahoz eran -
tzun dezan.

ANAFE-CITEk zenbait zerbi tzu emateari u tziko
dio, i txi eginen baita berehala, nahiz eta orain dela
gu txi esleipen-har tzaile suertatu den lau urterako
diru-lagun tzen lehiaketa batean. Eskubide Sozia-
letako Departamentuak zer neurri hartuko du
zerbi tzu horiek eman daitezen?

Iruñean, 2017ko urriaren 24an

Foru parlamentaria: Fanny Carrillo Suárez
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Galdera, jakiteko ea zer ondoriotara heldu diren 209/1991 Foru Dekretua
alda tzeko zirriborroa berrikuste aldera sortutako talde eragilea eta
berariazko taldeak, eta ea noizko aurreikusten den araudi berria.

MARÍA ASUNCIÓN FERNÁNDEZ DE GARAYALDE LAZKANO SALA ANDREAK EGIN DU

Gure ustez, elkarteetan bildutako nahiz halako-
etan bildu gabeko gaztediaren ordezkari tza-
organo bat behar dugu, elkarte guztiak eta antola-
mendu-molde ezberdinak aitortuko dituena, zeren
eta Nafarroa oso abera tsa baita, are elkarteak sor -
tzeko moduan ere.

Horregatik, jakinda dekretu hori alda tzeko urra -
tsak egiten ari direla, honako hau jakin nahi dut:

Zertan da dekretu hori? Nola bideratuko da
elkarteetan bildutako nahiz bildu gabeko gazteen
parte-har tzea, baldin eta parte-har tzerik egonen
bada?

Iruñean, 2017ko urriaren 24an

Foru parlamentaria: Asun Fernández de
Garaialde

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea María Asunción Fer-
nández de Garayalde Lazkano Sala andreak aur-
keztutako galdera, jakiteko ea zer ondoriotara
heldu diren 209/1991 Foru Dekretua alda tzeko
zirriborroa berrikuste aldera sortutako talde eragi-
lea eta berariazko taldeak, eta ea noizko aurrei-
kusten den araudi berria.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko foru
parlamentari Asun Fernández de Garaialde y Laz-

kano andreak honako galdera hau aurkezten du,
Nafarroako Gobernuak Osoko Bilkuran ahoz eran -
tzun dezan:

Eskubide Sozialetako Departamentuak talde
parlamentario honi emandako informazioaren ara-
bera, talde eragile bat sortu zen, 209/1991 Foru
Dekretua alda tzeko zirriborroa berrikuste aldera,
bai eta beste zenbait berariazko talde ere Zerbi tzu
Sozialetako kudea tze-esparru bakoi tzean,
errekur tsoak berrikusteaz ardura tze aldera.

Analisia egin ostean, parte-har tze prozesu bat
abiaraziko zen ukitutako eragileekin, arreta-
ratioak eta langile-beharrizanak azter tzeko, eta
ondoren araudi berri bat prestatuko zen.

Hori dela-eta, honako hau jakin nahi dugu:

Zer ondoriotara heldu dira talde eragile hori eta
berariazko taldeak? Noizko aurreikusten da araudi
berria?

Iruñean, 2017ko urriaren 24an

Foru parlamentaria: Asun Fernández de
Garaialde
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Galdera, Garesko osasun eskualde oinarrizkoa berrantola tzeari buruzkoa.

MARÍA ASUNCIÓN FERNÁNDEZ DE GARAYALDE LAZKANO SALA ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea María Asunción Fer-
nández de Garayalde Lazkano Sala andreak aur-
keztutako galdera, Garesko osasun eskualde
oinarrizkoa berrantola tzeari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

Galdera, Italiatik eta Greziatik heldu diren asilo-eska tzaileak birkoka -
tzeari dagokionez Europar Batasunak eta Espainiako estatuak beren
konpromisoak bete ez izanari buruz Nafarroako Gobernuak daukan
jarrerari nahiz hartuko dituen neurriei buruzkoa.

MARÍA ASUNCIÓN FERNÁNDEZ DE GARAYALDE LAZKANO SALA ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea María Asunción Fer-
nández de Garayalde Lazkano Sala andreak aur-
keztutako galdera, Italiatik eta Greziatik heldu
diren asilo-eska tzaileak birkoka tzeari dagokionez
Europar Batasunak eta Espainiako estatuak beren
konpromisoak bete ez izanari buruz Nafarroako
Gobernuak daukan jarrerari nahiz hartuko dituen
neurriei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko foru
parlamentari Asun Fernández de Garaialde y Laz-
kano andreak honako galdera hau aurkezten du,
Nafarroako Gobernuak Osoko Bilkuran ahoz eran -
tzun dezan:

Iragan irailaren 26an amaitu zen Europako
Kon tseiluak sinatutako akordioa, zeinaren bidez
estatu kideak premia tzen bai tzituen Italiatik eta
Greziatik heldu diren asilo-eska tzaileak birkoka -
tzera.

Europar politiken nahiz Europar Batasuneko
herrialdeen porrotaz ari gara, Espainiako Estatuak
hegoaldeko mugan darabil tzan asilo-politiken
ondorioak ahan tzi gabe.

Hori dela-eta, honako galdera hau egiten
dugu:

Nafarroako Gobernuak zer jarrera dauka Italia-
tik eta Greziatik heldu diren asilo-eska tzaileak
birkoka tzeari dagokionez Europar Batasunak eta
Espainiako estatuak beren konpromisoak bete ez
izanari buruz? Nafarroako Gobernuak zer neurri
har tzeko asmoa du, Nafarroan per tsona guztien -
tzako eskubide sozial eta politikoak berma tzeko
eta aitor tzeko?

Iruñean, 2017ko urriaren 24an

Foru parlamentaria: Asun Fernández de
Garaialde



GALDERAREN TESTUA

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioko foru
parlamentari Asun Fernández de Garaialde y Laz-
kano andreak honako galdera hau aurkezten du,
Nafarroako Gobernuak Osoko Bilkuran ahoz eran -
tzun dezan:

Garesko osasun eskualde oinarrizkoaren ego-
erari buruzko galdera parlamentario bati eran -
tzutean, adierazi zi tzaigun 2017ko apirilera arte
itxoin beharra zegoela osasun eskualde oinarrizko
horren berrantolamendua ai tzinera eramateko.

Hori dela-eta, honako hau jakin nahi dugu:

Zer urra ts egin dira edo egiten ari dira Garesko

osasun eskualde oinarrizkoa berrantola tzeko, eta

zer epe ezarri ditu departamentuak aipatu eskual-

dearen berrantolamendua buka tzeko?

Iruñean, 2017ko urriaren 24an

Foru parlamentaria: Asun Fernández de

Garaialde
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Galdera, euskara erabil tzearen ai tzakiarekin Gobernuaren hurbileko
hedabideek diru publiko gehiago lor tzeari buruzkoa.

JUAN LUIS SÁNCHEZ DE MUNIAIN LACASIA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea Juan Luis Sánchez
de Muniain Lacasia jaunak aurkeztutako galdera,
euskara erabil tzearen ai tzakiarekin Gobernuaren
hurbileko hedabideek diru publiko gehiago lor -
tzeari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) talde parla-
mentarioko kide Juan Luis Sánchez de Muniáin
jaunak, Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarri-
takoaren babesean, honako galdera hau egiten
du, Nafarroako Gobernuko Herritarrekiko eta Era-
kundeekiko Harremanetako kon tseilari Ana Ollok
Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dezan:

Zer deri tzo Gobernuaren hurbileko hedabideek
gainerako hedabideek baino diru publiko gehiago
lor tzeari, euskara erabil tzearen ai tzakiarekin?

Iruñean, 2017ko urriaren 24an

Foru parlamentaria: Juan Luis Sánchez de
Muniáin
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Galdera, Kontratu Publikoei buruzko Foru Lege proiektuan Sektore
Publikoko Kontratuei buruzko Legeko gizarte- eta lan-arloko aurrera-
bideak jaso tzeari buruzkoa.

JOSÉ MIGUEL NUIN MORENO JAUNAK EGIN DU

Galdera, Beaumont andreak bere eginkizunetan jarrai tzeari buruzkoa.

SERGIO SAYAS LÓPEZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea Sergio Sayas López
jaunak aurkeztutako galdera, Beaumont andreak
bere eginkizunetan jarrai tzeari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) talde parla-
mentarioko Sergio Sayas López jaunak, Legebil -
tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
sean, honako galdera hau egiten du, Nafarroako
Gobernuko lehendakariak Osoko Bilkuran ahoz
eran tzun dezan:

– Uste al duzu Beaumont andrea baimendurik
dagoela bere eginkizunetan jarrai tzeko, elkarriz-
ketarako bide guztiak hau tsi ondoren eta porrot
politiko sorta ugari bildu duenean?

Iruñean, 2017ko urriaren 26an

Foru parlamentaria: Sergio Sayas López

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea José Miguel Nuin
Moreno jaunak aurkeztutako galdera, Kontratu
Publikoei buruzko Foru Lege proiektuan Sektore
Publikoko Kontratuei buruzko Legeko gizarte- eta
lan-arloko aurrerabideak jaso tzeari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Izquierda-Ezkerrako foru parlamentarien elkar-
teko José Miguel Nuin Moreno jaunak, Nafarroako

Parlamentuko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau aurkezten du,
Nafarroako Gobernuak azaroaren 2ko Osoko Bil-
kuran ahoz eran tzun dezan:

Gorte Nagusiek Sektore Publikoaren Kontra-
tuei buruzko Lege berri bat one tsi dute. Bertan
aurrerabide nabarmenak daude gizarte- eta lan-
arloan, klausula sozial garran tzi tsuak gehitu dire-
lako, zeinak orain kontratazio publikorako proze-
duretan aplikatu beharko diren.

– Nafarroako Gobernuaren ustez, Sektore
Publikoaren Kontratuei buruzko Legean jaso tzen
diren aurrerabideak, gizarte- eta lan-arloetakoak,
egokitu beharko al lirateke egun izapide tze-fasean
dagoen Kontratu Publikoei buruzko Foru Lege
proiektuan jasoak izateko?

Iruñean, 2017ko urriaren 26an

Foru parlamentaria: José Miguel Nuin Moreno
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Galdera, Osasun Departamentuak erizain tzako programa pilotua egiteko
Sakana eta Mendillori aukeratu izanari buruzkoa.

SERGIO SAYAS LÓPEZ JAUNAK EGIN DU

Galdera, 2017ko aurrekontuan berdintasun-politiketarako eta indarkeria
ma txisten preben tziorako bideratutako ehunekoari eta 2018rako eta
2019rako aurreikuspenari buruzkoa.

MARÍA TERESA SÁEZ BARRAO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea Sergio Sayas López
jaunak aurkeztutako galdera, Osasun Departa-
mentuak erizain tzako programa pilotua egiteko
Sakana eta Mendillori aukeratu izanari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) talde parla-
mentarioko Sergio Sayas López jaunak, Legebil -
tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
sean, honako galdera hau egiten du, Nafarroako
Gobernuko Osasuneko kon tseilariak Osoko Bilku-
ran ahoz eran tzun dezan:

– Zer dela-eta aukeratu ditu zure departamen-
tuak Sakana eta Mendillorri, erizain tzako progra-
ma pilotua egiteko?

Iruñean, 2017ko urriaren 26an

Foru parlamentaria: Sergio Sayas López

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea María Teresa Sáez
Barrao andreak aurkeztutako galdera, 2017ko
aurrekontuan berdintasun-politiketarako eta indar-
keria ma txisten preben tziorako bideratutako ehu-
nekoari eta 2018rako eta 2019rako aurreikuspe-
nari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Podemos-Ahal Dugu talde parlamentarioari
atxikitako foru parlamentari Teresa Sáez Barrao
andreak, Legebil tzarreko Erregelamenduan eza-
rritakoaren babesean, honako galdera hau aur-
kezten du, Nafarroako Gobernuak Legebil -
tzarraren hurrengo Osoko Bilkuran ahoz eran tzun
dezan.

2017ko aurrekontuaren guztizkotik zer ehune-
ko –xehakatua– bidera tzen du Nafarroako Gober-
nuak berdintasun-politiketara eta indarkeria ma -
txisten preben tzio eta arretara, eta zein da
2018rako eta 2019rako aurreikusitako ehunekoa?

Iruñean, 2017ko urriaren 26an

Foru parlamentaria: Teresa Sáez Barrao
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Galdera, hezkun tzako lan-eskain tza publikoa argitara tzeari buruzkoa.

ALBERTO CATALÁN HIGUERAS JAUNAK EGIN DU

Galdera, lagun tza bereziei buruzkoa.

M.ª ISABEL GARCÍA MALO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea Alberto Catalán
Higueras jaunak aurkeztutako gaurkotasun handi-
ko galdera, hezkun tzako lan-eskain tza publikoa
argitara tzeari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) talde parla-
mentarioko kide Alberto Catalán Higueras jaunak,
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau egiten du, Osoko
Bilkuran eran tzun dakion:

– Nafarroako Gobernuak noiz argitaratuko du
Hezkun tzako lan-eskain tza publikoaren deialdia,
hizkun tza eskakizunaren araberako banaketa eta
kopurua barne?

Corellan, 2017ko urriaren 26an

Foru parlamentaria: Alberto Catalán Higueras

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea M.ª Isabel García
Malo andreak aurkeztutako galdera, lagun tza
bereziei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) talde parla-
mentarioari a txikia dagoen eta Nafarroako Gortee-

tako kide den Maribel García Malo andreak,
Legebil tzarreko Erregelamenduko 188. artikuluan
eta hurrengoetan ezarritakoaren babesean, hona-
ko galdera hau aurkezten du, Osoko Bilkuran
Eskubide Sozialetako lehendakariordeak ahoz
eran tzun diezaion:

Lagun tza bereziei dagokienez, Eskubide
Sozialetako Departamentuak prozedurarik hasi al
du Oinarrizko Gizarte Zerbi tzuak behar tze aldera
i tzul di tzaten eman zaizkien diru-lagun tzak, haiei
eman zaien xedea justifika tzeko betebeharra bete
ez dutenean, bai eta lagun tza berezi justifikatuga-
beak ere?

Iruñean, 2017ko urriaren 26an

Foru parlamentaria: Maribel García Malo
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Galdera, jakiteko ea “Oncineda proiektua” deri tzona dela-eta salaturiko
irregulartasunen berri zenbateraino zeukan Nafarroako Gobernuak.

ADOLFO ARAIZ FLAMARIQUE JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea Adolfo Araiz Flamari-
que jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, jakiteko ea “Oncineda proiektua” deri -
tzona dela-eta salaturiko irregulartasunen berri
zenbateraino zeukan Nafarroako Gobernuak.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioaren ele-
dun Adolfo Araiz Flamarique jaunak Gobernuko
lehendakariari zuzendutako gaurkotasun handiko
honako galdera hau aurkezten dio Legebil tzarreko
Mahaiari, 2017ko azaroaren 2an egin beharreko
kontroleko Osoko Bilkuran izapide tzeko:

Nafarroako Desjabe tze Epaimahaiak orain
dela gu txi eba tzi du Lizarrako Udalak hogei milioi
euro inguru ordaindu beharko dizkiela Oncineda
proiektuak ukitutako lurren jabeei; izan ere, susta -
tzaileetako biri metro koadro bakoi tzeko 108 euro
ordaindu behar zaiela eba tzi du.

Ebazpenak dioenez, udalak metro koadro
bakoi tzeko 108 euro ordaindu beharko dizkie
aipatu susta tzaileei, ezen ez udalak defenda tzen

zuena, alegia, 2,25 euro, gehi konpen tsazio bat.
Horren ondorioz, udalak jabe guztiei ordaindu
beharreko zenbatekoa hogei milioi ingurukoa iza-
nen da; hau da, udal aurrekontuaren urtebeteko
zenbatekoa baino askoz ere gehiago.

Udal gobernuak igorritako agirian esaten
denez, jatorrizko proiektuak bideragarritasun-plan
zeukan, “UPNk hurrengo legegin tzaldian balioga-
betu zuena, kirolaren hiria eraiki tze aldera Nafa-
rroako Gobernuak Udalari emandako milioi bat
euroko diru-lagun tza desbideratu bai tzuen”.

Agirian esaten denez, “gainera, 1.478.000
euro gastatu ziren futbol zelaia berri tzeko, halako
moduan non erago tzi egin bai tzen lursail horiek
etorkizunean sal tzea, salmenta hori ezinbestekoa
izaki kirolaren hiria egiteko beharrezkoa zen finan -
tzaketa lor tzeko”. Eta honako hau ere esaten da: “
areago, 634.000 euro gastatu ziren ur gaziko ige-
rileku zaharretan”.

Hori ikusirik, gaurkotasun handiko galdera hau
aurkezten dut:

Nafarroako Gobernuak zenbateraino ezagu -
tzen ditu Oncineda Proiektua izenekoari dagokio-
nez salatutako irregulartasunak –bereziki, Lizarra-
ko Udalak eta lursailen jabeek sinatutako
hirigin tza-hi tzarmenei eta horien eranskinei buruz-
koak–? Horien ondorioz, sortutako egoera ikusita,
Nafarroako Gobernuak zer eginen du Lizarrako
Udalaren bideragarritasun ekonomikoa babeste-
ko?

Iruñean, 2017ko urriaren 27an

Foru parlamentaria: Adolfo Araiz Flamarique
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Galdera, hizkun tz eremuak ken tzeari buruzkoa, euskara Nafarroa osoan
ofiziala izan dadin.

JOSÉ JAVIER ESPARZA ABAURREA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea José Javier Esparza
Abaurrea jaunak aurkeztutako gaurkotasun handi-
ko galdera, hizkun tz eremuak ken tzeari buruzkoa,
euskara Nafarroa osoan ofiziala izan dadin.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kia dagoen José Javier Esparza Abaurrea jaunak,
Legebil tzarreko Erregelamenduko 188. artikuluan
eta hurrengoetan ezarritakoaren babesean, gaur-
kotasun handiko honako galdera hau aurkezten
du, Nafarroako Gobernuko lehendakariak eran -
tzun diezaion:

EH Bildu Nafarroak proposa tzen du hizkun tza-
zonifikazioa ken tzea, euskara Nafarroa osoan ofi-
ziala izan dadin. Gobernuko lehendakaria propo-
samen horrekin bat al dator?

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Foru parlamentaria: José Javier Esparza
Abaurrea

Galdera, Nafarroan finan tza-erakunde bat eta banku publiko bat
berreskura tzeko aukerari dagokionez Nafarroako Gobernuak egiten
duen aurreikuspenari buruzkoa.

JOSÉ MIGUEL NUIN MORENO JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea José Miguel Nuin
Moreno jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, Nafarroan finan tza-erakunde bat eta
banku publiko bat berreskura tzeko aukerari dago-
kionez Nafarroako Gobernuak egiten duen aurrei-
kuspenari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Izquierda-Ezkerrako foru parlamentarien elkar-
teko eledun José Miguel Nuin Moreno jaunak,
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, gaurkotasun handiko honako galdera
egiten du, Nafarroako Gobernuak heldu den aza-
roaren 2ko Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dezan.

Nafarroako Gobernua Nafarroan finan tza-
erakunde bat eta banku publiko bat berriz abian
jar tzeko aukerari buruzko informazio eta eztabai-
da prozesu bat egiten ari da.

Hori dela eta, hau jakin nahi dugu:

– Nafarroako Gobernuak zer aurreikuspen
darabil Nafarroan finan tza-erakunde bat eta
banku publiko bat berreskura tzeko aukerari dago-
kionez?

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Foru parlamentaria: José Miguel Nuin Moreno
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Galdera, zonifikazioa ken tzearren Euskarari buruzko Legea alda tzeko
aukerari buruzkoa.

ANA MARÍA BELTRÁN VILLALBA ANDREAK EGIN DU

Galdera, erlijioko irakasleei buruzkoa.

OSOKO BILKURAN IZA PI DE        TZEA

Nafa rro a ko Par la men tu ko Mahai ak, 2017ko
urriaren 30ean egin da ko bil ku ran, Ele du nen Ba       -
tza rra ri en       tzun ondo ren, hurren go era ba kia hartu
zuen, bes te ak beste:

1. Xeda        tzea Osoko Bilkuran iza pi de tu dadin
Javier García Jiménez jaunak aur kez tu ri ko galde-
ra, erlijioko irakasleei buruzkoa. Galdera 2017ko

irailaren 11ko 11. Nafa rro a ko Par la men tu ko Aldiz -
ka ri Ofi zi a le an argi ta ra tu zen.

2. Era ba ki hau Nafa rro a ko Par la men tu ko
Aldiz ka ri Ofi zi a le an argi ta ra dadin agin        tzea.

Iru ñe an, 2017ko urriaren 30ean

Lehen da ka ria: Ainhoa Aznárez Igarza

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide     tzeko onar     tzea Ana María Beltrán
Villalba andreak aurkeztutako gaurkotasun handi-
ko galdera, zonifikazioa ken tzearren Euskarari
buruzko Legea alda tzeko aukerari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin     tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Popularreko foru parlamen-
tarien elkartearen eledun Ana Beltrán Villalba
andreak, Legebil tzarreko Erregelamenduan eza-
rritakoaren babesean, gaurkotasun handiko hona-
ko galdera hau aurkezten du, Nafarroako Gober-
nuko lehendakariak Osoko Bilkuran ahoz
eran tzun dezan:

Erkidegoaren egoerari buruzko azken eztabai-
dan Euskarari buruzko Legea alda tzeari buruzko
erabaki proposamen bat one tsi da, zonifikazioa
ken tzeko.

Lehendakariak zer iri tzi dio Euskarari buruzko
Legea horretarako alda tzeari?

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Foru parlamentaria: Ana Beltrán Villalba
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Nafarroako Gardentasunaren Kon      tseiluko lehendakaria hauta      tzea.

HAUTAGAIAK AURKEZTEKO EPEA LUZATZEA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
urriaren 30ean eginiko bilkuran, Eledunen Ba     -
tzarrari en     tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

Nafarroako Parlamentuko Erregelamenduko
37. artikuluarekin bat, hona erabakia:

1. Nafarroako Parlamentuak hautatu behar
duen Nafarroako Gardentasunaren Kon     tseiluko

lehendakari    tzarako hautagai-proposamenak aur-
kezteko epea 2017ko azaroaren 30eko 12:00ak
arte luza     tzea.

2. Erabaki hau Nafarroako Parlamentuko
Aldizkari Ofizialean argitara dadin agin     tzea.

Iruñean, 2017ko urriaren 30ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

G saila:
TXOS TE NAK, DEI AL DI AK ETA PAR LA MEN TU KO INFOR MA ZIOA
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